

中国科技期刊引证报告(核心版)收录期刊

中国科技核心期刊 ISSN 1006-4311
中国科技论文统计源期刊 CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2012 9

中旬刊(总第 286 期 / 第 31 卷)

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会
中国核心期刊(遴选)数据库收录期刊
中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊(光盘版)
中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
万方数据—数字化期刊群入网期刊
中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程

ISSN 1006-4311



26 >

9 771006 431068

万方数据

价值工程

2012年9月中旬刊(总第286期/第31卷)
1982年创刊 2012年9月18日出版

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信

总 编:高志彪

总 编 室:马慧霞 师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:田彦 范文 丛林 张崇 刘希 岳东鑫

孟慧玲 苗运强 焦建明 任海涛 韩硕鹏

杨丽 周超

电 话:0311-83020178 传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 刘小彦

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

目 录

* 价值与创新 *

- 价值工程在低碳建筑节能减排中的应用 陈悦华 等(1)
逆向工程中复杂曲面的数据采集 祖海英 等(3)
关于环保低碳节能与技术进步的研究 王靖(5)
鲜活农产品拍卖市场品类价格波动的相关性分析与检验
..... 朱苗绘 等(7)
基于产业集群升级机制的现状分析及展望探讨 徐乾(10)

* 供应链·价值链 *

- 电力物资集约化物流管理应用分析 刘光进(13)
基于混合整数规划的配送中心选址研究 王兴 等(15)

* 工业工程 *

- 韶山型电力机车轴箱轴承电蚀原因分析及预防措施
..... 江利国 等(17)
火电厂粉煤灰选铁技术 何鹏(19)
带式输送机利用托辊纠偏原理研究与分析 戚广连(21)
德国希斯五米滚齿机主驱动不能反转维修技术探讨 陈定蘋(23)
基于 ANSYS 回转零件的结构模态分析 薛占璞 等(25)
船舶结构焊接保留的设置 潘磊 等(27)
气井泡沫排水采气中起泡剂的评价与应用 杨沐 等(29)
6S 管理在某胶粉制造厂的应用 刘长安 等(31)

* 工程管理 *

- 刍议门式刚架设计中应注意事项 杨晓勇 等(33)
孤岛网自动检同期重合并网成功的分析 杨咏梅 等(35)
应用节能建材的工程造价分析与对比 俞作义(37)
加强城市规划设计中城市景观功能的研究 张锸(39)
小水电系统无功问题分析及解决方案 崔晨耕(41)
煤矿粉尘爆炸预防措施研究 梁永健(43)
浅谈高速公路交通安全设施的设计 胡超明(45)
智能电网关键技术研究与应用 李世辉 等(47)
基于新形势下我国房地产项目管理中存在问题思考 薛春屹(49)
波速测试在工程场地判别的应用 周昌贤 等(51)
赢得值管理在工程总承包项目中的应用 黄琨(53)
电力工程项目管理中的进度计划分析 李华(55)
浅析建设项目全过程造价控制 李健(57)
浅析遗址公园的开发与保护 石婷婷(59)
浅议燃气管道工程的造价管理 钟艳丽 等(61)
水利工程施工机械设备选型多目标决策模型及应用
..... 陶少雄 等(63)
关于地下水初见水位的讨论 尤苏南(66)
以设计单位为主体的工程总承包模式探讨 李维芳(68)
关于岩土工程勘察准确性技术的探讨 刘宁(70)
煤矿采空区的治理原则及技术手段 王新锋(72)
工程总承包项目造价的估算与控制 翁杰(74)
矿山井巷工程清单计价原则与方法的探讨 李红娟(76)

标准化造价在油气田地面建设工程中的应用	苟淑萍(78)	经济全球化发展形势下 IT 企业的新型管理模式探讨	丁锦浩(161)
开放融合,培养高端技能型园林人才	崔怀祖等(80)	甘肃省电子信息产业的困境与对策	姬五胜等(164)
浅谈太阳能光伏发电技术在建筑电气节能设计中的应用	金干(82)	做好企业所得税纳税调整	刘惠萍(166)
某高校学生公寓建筑外观设计构想	郭玮等(84)	浅析食品安全成本及其管理	何艳兵等(168)
二维密度异重流潜入过程数值模拟的探索	李靛亮等(86)	基于平衡计分卡的 X 医院人员绩效评估的研究	潘焕喜(170)
宜春市推进城镇化和新型城市建设研究	鄢林县等(89)	企业并购中的文化冲突及整合策略	崔影慧等(173)
多目标线性规划在广深城际列车组合中的应用	翟俊格等(92)	基于网络视角的企业竞争优势分析	谢旭光等(176)
辽河坳陷锦 99 块地质特征与油气聚集规律	于立明(94)	* 财经金融 *	
水电站调节保证计算中导叶关闭规律探讨	齐学义等(97)	国有资产管理体制的完善	王超(178)
低碳房地产业发展中的政府激励与监督	付轼辉等(99)	西部内陆地区农业产业化发展分析国内外研究综述	段堃(180)
车站深基坑开挖过程中的数值模拟研究	马林等(101)	* 信息技术 *	
施工企业提高工程项目经济效益方法研究	柳福荣(104)	基于校园网的实验室资源信息管理系统研究与开发	王承明等(183)
基于 Lingo 和 Matlab 的空间桁架结构联合优化设计	李姣玉等(106)	我国电子商务市场中的“柠檬”问题及对策研究	康莉(185)
景电工程梯级泵站运行调度及管理	朱延芳(108)	一类 VRP 问题的改进 PSO 算法求解	王一川(197)
汉十高速公路文化建设体系研究	黄晋(110)	电力通信网远动通道监测的实现方式	巢玉坚(189)
胶南市山洪灾害非工程防御监测预警系统开发	郭霖等(114)	基于 NoSQL 数据库的通用数据存储结构的设计方案	陈卫卫等(191)
海原县曹洼乡机井灌区节水灌溉工程的水资源分析	惠天佐(116)	协议分析软件在计算机网络教学中的应用	魏浩等(193)
云南山区公路路线平曲布设的理念及相应措施	张丽等(118)	浅谈医院计算机网络安全管理工作的维护策略	盖淑花等(195)
云南山区高架、弯、坡、斜桥受力特点及影响探讨与分析	李全(120)	运动处方信息管理系统的设计与实现	张全成等(197)
重庆市主城区城中村改造研究	牛德利(124)	基于 FPGA 的保险柜密码器设计与实现	赵海龙等(199)
* 建筑与施工 *		基于 ICA 的图像去噪技术研究	贾英莉等(201)
关于工程施工中的安全质量和成本控制分析	唐仪峰(126)	烟草行业物联网建设研究	薛勇等(202)
岩溶地区钻孔灌注桩施工研究	张艳平(128)	商务智能系统在发电企业中的部署分析	杨馨惠(205)
钢筋混凝土结构的裂缝控制	冉小兵(131)	基于 B/S 结构模式的在线考试系统的设计与实现	芦海燕(207)
连续刚构桥主梁裂缝成因分析及对策研究	陈孔令等(133)	基于 DCT 变换的图像置乱度评价研究	许静(209)
固脚围堰在深水坡岩条件下桩基施工中的应用	姚伟(136)	一种基于 FPGA 的简易逻辑分析仪的设计和实现	王静(211)
覆膜竹胶模板在现浇箱梁施工中的应用	王培国(138)	数据库范式应用实例剖析	涂云杰(213)
深基坑支护结构的施工技术选择分析	曹文(141)	报表管理在 IT 运维系统中的应用	贺艳琴等(215)
风积沙路基填筑施工技术研究	商艳等(144)	基于代理的网络安全体系结构模型的研究	陶勇(217)
* 企业管理 *		基于 GAP 的煤矿远程多业务监测系统的研究	金蓉等(219)
西安会展旅游发展现状及对策解析	李艳(146)	基于通信装备的系统维修观念	陈卫东等(221)
石油企业人力资源规划的战略组织思考	郭峰等(148)	* 职业培训 *	
基于小微企业困境的商会职能架构实证研究	翁易初等(150)	独立学院教师教学研究能力现状及提升策略	黄秋和等(223)
我国中小企业财务管理存在的问题及对策	王明强(153)	高校应用型人才培养的实践教学质量管理体系研究	卢东宁(225)
煤炭企业作业成本管理应用研究	李乔成(156)	高校资产价值化管理	张波(228)
“绿色企业”星级评价指标体系研究	黄忠林(158)	基于科研项目孵化的高校培养创新人才的 MPTE 模式	汤伟钢等(230)
		加强高校数字化校园建设的措施分析	郭婧婧(233)

创新班级管理 加强学生自我锻造	孙思芳(235)	军事装备学研究方法创新	刘铁林等(286)
充分认识高职科研 提升科研管理工作	程晓宇(237)	我国人力资源管理模式下的劳工权益保护	陈璐(288)
基于数据包络分析法的教学管理二次相对评价法研究	黄敏(239)	卫生资源配置优化浅析	王永波等(290)
商务英语在企业管理中的应用	张晓华(241)	城镇燃气标志与燃气设施保护的重要性	王海红(292)
大学生培养成本研究	段玉玲等(243)	浅析如何提高基层医院住院病人膳食满意度	顾铭华(294)
平衡计分卡在高校财务绩效评价中的应用研究	刘家瑛(245)	基于马克思劳动价值论的逻辑辩证分析	郭婷(296)
基于 ISO9000 族标准的高校科研质量文化建设研究	孟庆敏(247)	探析布雷顿森林体系解体后战争对黄金价格的影响	钟怡然(298)
学业指导制度建设探析	官丽等(249)	浅谈变电站直流系统验收主要项目及质量标准	谢慧丽(300)
心理护理在临床带教实习护生中的应用	顾彩萍等(251)	借鉴外军院校教育模式 促进我国军校建设	杨晓霖等(302)
本科毕业设计与科研项目相结合的探讨	吴功德等(253)	呼叫中心业务系统的分析与设计	高云飞等(304)
本科计算机基础实验教学模式研究与实践	李永华等(255)	聚类分析在我国西部人口素质评价中的应用	张颀等(306)
略论大学生能力的培养	付伟华(256)	基于要素的装备维修保障方案评估方法研究	彭涛等(308)
不同视角下极值问题的解决方法	冀晓峰等(259)	我国天气保险业应对气象灾害的长远发展策略研究	牛思力(310)
对排球普修课技术考试评价体系的研究	孙梅等(261)	基于可持续发展视角下的陕西民间手工艺品的旅游市场	邱春婷(312)
基于实践、创新的大学生创业教育价值研究	兰小毅等(263)	价值探析	张松等(314)
军用油料装备优质课程建设探讨	叶有义等(265)	基于平衡计分卡的装备采购绩效指标体系构建	张松等(314)
立体钢桁架非损伤实验教学改革与实践	邵建华等(267)	中国医疗卫生事业效益分析之系列研究	李敏等(316)
学生管理创新应用研究	张华(269)	视觉获取色彩的生理构成初探及价值	刘文东(319)
黑龙江省新农村建设中构建政产学研合作体系的研究	金光春等(271)	探析我国体育品牌发展策略	郑永才(322)
基于休闲模式的大学体育课程设计研究	陈亚麟(273)	医院绩效管理的探索和实践	马建芬(324)
两种测量大容量电容器的方法	吴伟(275)	某型水雷水下爆炸作用下舰船结构动态响应研究	郑长允等(326)
		三甲医院绩效考核体系的探索	郭慧等(328)
* 理论与实践 *			
野生中药材资源保护与利用探讨	姜劲松等(277)		
反木桶原理与传染病医院学科发展战略	黄敏(281)		
中国医疗卫生事业效益分析之系列研究	李敏等(283)		

《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2010年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国技术经济研究会价值工程专业委员会、中国高等教育学会价值工程分会会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文数据库收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设:

本刊特稿、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、工业工程、工程管理、建筑与施工、信息技术、理论与实践等。

* 投稿须知:

1.应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。2.应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。3.基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。4.“参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。5.图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。6.文稿应执行法定计量单位。7.“作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。8.为便于及时联系,请告知电话、电子信箱;并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。9.编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。10.切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.31 9.b

(Sum No.286)

Published in Sep. 18, 2012

Inscribed:

Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 83020178

E-mail:

vezszbjb@163.com

Ads.Registration:

1301024D00032

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE & INNOVATION

- 1 The Application of Value Engineering in Low Carbon Buildings on Energy Conservation and Emission Reduction CHEN Yue-hua, *et al.*
- 3 Data Collection on Reverse Engineering Complex Surface ZU Hai-ying, *et al.*
- 5 Research on Low Carbon and Energy Saving and Technical Progress WANG Jing
- 7 The Correlations and Tests of the Breed Price Fluctuations in Fresh Agricultural Product Auction Market ZHU Miao-hui, *et al.*
- 10 An Literature Review on the Industrial Cluster Upgrading: Present and Future XU Qian

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

- 13 Application of Intensive Logistics Management of Power Supplies LIU Guang-jin
- 15 Study on Location of Distribution Centers Based on IBM ILOG CPLEX and Mixed Integer Programming WANG Xing, *et al.*

IE

- 17 Shaoshan Type Electric Locomotive Axle Box Bearings Electrical Erosion Cause Analysis and Prevention Measures JIANG Li-guo, *et al.*
- 19 Iron Separation Technology from Fly Ash in Power Plants HE Peng
- 21 Research and Analysis on Principle of Rectifying a Deviation by Using Roller for Belt Conveyor QI Guang-lian
- 23 Maintenance Technology for German SCHIESS 5m Gear Hobbing Machine Main Drive Can not Reverse CHEN Ding-ping
- 25 Modal Analysis of Rotational Part Based on ANSYS XUE Zhan-pu, *et al.*
- 27 None Welding Reservation Setting for Ship Structure PAN Lei, *et al.*
- 29 Evaluation and Application of Foaming Agent in Foam Drainage Gas Production YANG Shu, *et al.*
- 31 The Application of 6S Management in a Crumb Rubber Factory LIU Chang-an, *et al.*

ENGINEERING & MANAGEMENT

- 33 Cautions in Portal-rigid Frame Design YANG Xiao-yong, *et al.*
- 35 Analysis on Succeeding Island Grid Automatic Sync-check Coincident Grid-connected YANG Yong-mei, *et al.*
- 37 Analysis and Comparison on Construction Cost on Use of Energy-saving Building Materials CHOU Zuo-yi
- 39 Strengthening Urban Landscape Function in Urban Planning Design ZHANG E
- 41 Reactive Power Problem Analysis and Solutions for Small Hydroelectric Power System CUI Chen-geng
- 43 Study on the Prevention Measures for Coal Dust Explosion LIANG Yong-jian
- 45 Design of Expressway Traffic Safety Facilities HU Chao-ming
- 47 Research and Application of Key Technologies of Smart Grid LI Shi-hui, *et al.*
- 49 Problems in Our Country's Real Estate Project Management under New Situation XUE Chun-yi
- 51 Application of Wave Velocity Test in Engineering Site Discriminant ZHOU Chang-xian, *et al.*
- 53 Application of Earned Value Management in Engineering Contracting Project HUANG Kun

55 Power Engineering Project Management Schedule	LI Hua
57 Whole Process Cost Control of Construction Project	LI Jian
59 Development and Protection of Ruins Park	SHI Ting-ting
61 Cost Management of Gas Pipeline Engineering	ZHONG Yan-li, <i>et al.</i>
63 Development of Multi-criteria Decision-making Model for Machinery Equipment Selection in Water Conservancy Project Construction	TAO Shao-xiong, <i>et al.</i>
66 Discussion on the Initial Water Level of Groundwater	YOU Su-nan
68 The Study on Project General Contract Model with Design Institute as Main Body	LI Wei-fang
70 Discussion on Technology of Geotechnical Engineering Survey Accuracy	LIU Ning
72 Improving Principles and Techniques of Coal Mine Goaf	WANG Xin-feng
74 Cost Estimation and Control of Engineering Contracting Project	WENG Jie
76 Mine Roadway Engineering List Valuation Principle and Method	LI Hong-juan
78 Application of Standardized Cost in Surface Construction of Oil and Gas Field	GOU Shu-ping
80 Cultivating High-end Skills Garden Talents by Using Opening and Fusion Training Model	CUI Huai-zu, <i>et al.</i>
82 Application of Solar Photovoltaic Power Generation Technology in Architecture Electric Energy Conservation Design	JIN Qian
84 Conceive of Building Exterior Design of Some College Student Apartment	GUO Wei, <i>et al.</i>
86 Numerical Simulation of 2D Density Current Flow into Process	LI Liang-liang, <i>et al.</i>
89 Promoting Urbanization and New Urban Construction in Yichun	YAN Lin-tan, <i>et al.</i>
92 The Application of Multi-objective Linear Programming in Guangzhou-Shenzhen Trains Combination	ZHAI Jun-ge, <i>et al.</i>
94 The Geological Features and Hydrocarbon Accumulation in Block Jin-99 of Liaohe Depression	YU Li-ming
97 Research for Shut Mode of Guide Blade in Guaranty Calculation of Regulation of Hydropower Stations	QI Xue-yi, <i>et al.</i>
99 The Government's Incentive and Supervision in Low-carbon Estate	FU Shi-hui, <i>et al.</i>
101 Numerical Simulation of Station Foundation Pit on Excavating	MA Lin, <i>et al.</i>
104 Methods on Improving Economic Benefit of Engineering Project for Construction Enterprise	LIU Fu-rong
106 Integrated Optimization of Spatial Truss Structure Based on Lingo and Matlab	LI Jiao-yu, <i>et al.</i>
108 Cascade Pump Station Scheduling and Management of Jingtaichuan Electric Power Project	ZHU Yan-fang
110 Study on the Cultural Construction System of Hanshi Expressway	HUANG Jin
114 The Development of Muddy Torrent Disaster Monitoring and Warning System on Non-engineering Defense in Jiaonan	GUO Lin, <i>et al.</i>
116 Analysis of Water Resources of the Water-saving Irrigation Project for Caowa Township Pumped Well Irrigation Area in Haiyuan County	XI Tian-zuo
118 Concept and the Corresponding Measures of the Highway Route Horizontal Curve Layout in Mountainous Areas of Yunnan	ZHANG Li, <i>et al.</i>
120 Discussion and Analysis on Force Characteristics and Impact of Viaduct, Bend Bridge, Slope and Skew Bridge in Mountainous Areas of Yunnan	LI Quan
124 Research of the Reconstruction of Village in Chongqing City	NIU De-li

BUILDING & CONSTRUCTION

126 Safety and Quality and Cost Control of Engineering Construction	TANG Yi-feng
128 Bored Pile Construction Study in Karst Regions	ZHANG Yan-ping
131 Crack Control of Reinforced Concrete Structures	RAN Xiao-bing
133 Deck Crack Cause Analysis and Countermeasures of Continuous Rigid Frame Bridge	CHEN Kong-ling, <i>et al.</i>
136 Application of Gujiao Cofferdam in the Construction of Pile Foundations in Deep-water and Slope Rock Condition	YAO Wei
138 Application of Coated Bamboo Rubber Template in Situ Box Girder Construction	WANG Pei-guo
141 Analysis on Construction Technology Options of Deep Foundation Supporting Structure	CAO Wen
144 Research on the Construction Technology of Aeolian Sand Subgrade	SHANG Yan, <i>et al.</i>

BUSINESS MANAGEMENT

146 Status and Solutions of the Development of Xi'an MICE Tourism	LI Yan
148 Strategic Organizational Thinking on Oil Companies Human Resources Planning	GUO Feng, <i>et al.</i>

150 Empirical Research on the Functional Framework of Chamber of Commerce Based on the Small and Micro Enterprise	WENG Yi-chu, <i>et al.</i>
153 Problems and Countermeasures of the Small and Medium-sized Enterprise Financial Management	WANG Ming-qiang
156 Applied Study on the Operating Cost Management of Coal Enterprises	LI Qiao-cheng
158 Research on the Index System for Star-Class Assessment of Green Enterprises	HUANG Zhong-lin
161 Discussion on a New Management Model for IT Companies in the Development Situation of Economic Globalization	DING Jin-hao
164 The Plight of Gansu Province Electronic Information Industry and Countermeasures	JI Wu-sheng, <i>et al.</i>
166 Do Well Corporate Income Tax Adjustment	LIU Hui-ping
168 Discussion of the Cost of Food Safety and Management	HE Yan-bing, <i>et al.</i>
170 Study of X Hospital Staff Performance Evaluation Based on the Balanced Scorecard	PAN Huan-xi
173 Cultural Conflict and Integration Strategy in the Enterprise Merger and Acquisition	CUI Ying-hui, <i>et al.</i>
176 Enterprise Competitive Advantage Analysis Based on the View of Network	XIE Xu-guang, <i>et al.</i>

FINANCE & ECONOMICS

178 The Improvement of the State-owned Assets Management System	WANG Chao
180 National and International Review on the Development of Agricultural Industrialization in Western Inland Areas	DUAN Kun

IT

183 Research and Development of Laboratory Resources Information Management System Based on Campus Network	WANG Cheng-ming, <i>et al.</i>
185 "Lemons" Problem in E-commerce Market in China and Countermeasures	KANG Li
187 Improved PSO Algorithm Solution of a Class of VRP Problem	WANG Yi-chuan
189 Implementation Way of Remote Channel Monitoring of Electric Power Communication Network	CHAO Yu-jian
191 Design for General Data Storage Structure Based on NoSQL Database	CHEN Wei-wei, <i>et al.</i>
193 Application of Protocol Analysis Software in Computer Network Teaching	WEI Hao, <i>et al.</i>
195 On the Maintenance Strategy for the Hospital Computer Network Security Management	GE Shu-hua
197 Design and Implementation of Exercise Prescription Information Management System	ZHANG Quan-cheng, <i>et al.</i>
199 Design and Achievement of the Password Lock Based on FPGA	ZHAO Hai-long, <i>et al.</i>
201 Denoising Technology of Image Based on ICA	JIA Ying-li, <i>et al.</i>
202 Study on Internet of Things Construction of Tobacco Industry	XUE Yong, <i>et al.</i>
205 Analysis on Application of Business Intelligence System in Power Enterprise	YANG Xin-hui
207 The Design and Implementation of the Online Testing System Based on B/S Structure Mode	LU Hai-yan
209 Image Scrambling Degree Evaluation Method Based on DCT Transform	XU Jing
211 A Logic Analyzer Design Based on FPGA	WANG Jing
213 The Analysis of Application Case of Normal Form	TU Yun-jie
215 Report Management in IT Operation and Maintenance Management System	HE Yan-qin, <i>et al.</i>
217 Research on Agent-based Grid Security Architecture Model	TAO Yong
219 Design and Implementation of Coal Mine Remote Multi-Services Monitoring System Based on GAP	JIN Rong, <i>et al.</i>
221 System Repair Concept Based on Communication Equipment	CHEN Wei-dong, <i>et al.</i>

VOCATIONAL TRAINING

223 Independent Faculty Teaching and Research Capabilities Status and Promotion Strategy	HUANG Qiu-he, <i>et al.</i>
225 Research on the Local College and University's Practice Teaching Quality Management for Applied Talents Cultivating	LU Dong-ning
228 Discussion on Value Management of College Assets	ZHANG Bo
230 MPTE Model to Train Creative Talents in the University Based on Research Project Incubation	TANG Wei-gang, <i>et al.</i>
233 Analysis on Measures of Strengthening Construction of Digital Campus	GUO Jing-jing
235 Innovating Class Management Mode and Enhancing Students' Self-forging	SUN Si-fang
237 Fully Understanding Vocational Scientific Research to Enhance Scientific Research Management	CHENG Xiao-yu
239 Research on Binary Relative Evaluation Method of Teaching Management Based on Data Envelopment Analysis	HUANG Min

- 241 Application of Business English in Enterprise Management ZHANG Xiao-hua
- 243 The Study of College Student Cultivating Cost DUAN Yu-ling, *et al.*
- 245 Research on Application of Balanced Scorecard in University Financial Performance Evaluation LIU Jia-ying
- 247 Study on Construction of Quality Culture on Scientific Research in Universities Based on ISO9000 Criterion
..... MENG Qing-min
- 249 Analysis of Construction of Academic Guidance System GONG Li, *et al.*
- 251 Application of Mental Nursing in Clinical Teachers' Practical Nursing Students GU Cai-ping, *et al.*
- 253 Discussion on the Combination of Graduation Design and Scientific Research Project WU Gong-de, *et al.*
- 255 Research and Practice of Teaching Mode of Bachelor Computer Foundation Experiment LI Yong-hua, *et al.*
- 256 A Brief Discussion on the Ability Cultivation of College Students FU Wei-hua
- 259 The Solutions to Extremum Problems in Different Perspectives DOU Xiao-feng, *et al.*
- 261 Research on Evaluation System of Volleyball Course Technical Examination SUN Mei, *et al.*
- 263 Research on the Value of College Students' Enterprise Education Based on Practice and Innovation LAN Xiao-yi, *et al.*
- 265 Investigation of High-quality Course Construction about Military Refueling Equipments YE You-yi, *et al.*
- 267 Reform and Practice on the Experiment Teaching of Space Steel Truss with Nondestructive Test SHAO Jian-hua, *et al.*
- 269 Research on Innovative Applications of Student Management ZHANG Hua
- 271 Research on the Government-Industry-University-Institute Collaboration System in the New Countryside Building
of Heilongjiang Province JIN Guang-chun, *et al.*
- 273 Research on University Physical Education Curriculum Design Based on Leisure Sports CHEN Ya-lin
- 275 Two Kinds of Methods of Measuring Large-capacity Capacitor WU Wei

THEORIES & PRAXIS

- 277 On Protection and Utilization of Wild Traditional Chinese Medicine Resources JIANG Jin-song, *et al.*
- 281 Anti-barrel Principle and Strategy Management of Disciplinary Development in Infectious Disease Hospital
..... HUANG Min
- 283 A Series of Studies on Benefit Analysis of Chinese Medical and Health Undertakings LI Min, *et al.*
- 286 Consideration of Research Method Innovation for Military Equipment Science LIU Tie-lin, *et al.*
- 288 Labor Rights Protection Based on China's Human Resource Management Model CHEN Lu
- 290 Analysis of Optimal Allocation of Health Resources WANG Yong-bo, *et al.*
- 292 The Importance of the Protection of Town Gas Sign and Gas Facilities WANG Hai-hong
- 294 Analysis on How to Improve Dietary Satisfaction of Inpatients in Primary Hospital GU Ming-hua
- 296 Logical Dialectical Analysis Based on Marx's Labor Theory of Value GUO Ting
- 298 Analysis of Effect of Wars on Gold Price after the Disintegration of Bretton Woods System ZHONG Yi-ran
- 300 Discussion on the Main Project and Quality Standards of Acceptance for DC Power System in the Transformer Substation
..... XIE Hui-li
- 302 Reference from Foreign Military Academies Education Model to Promote the Construction of Our Military Academies
..... YANG Xiao-lin, *et al.*
- 304 Analysis and Design of Call Center Business System GAO Yun-fei, *et al.*
- 306 Application of Clustering Analysis in Evaluation of the Quality of China's Western Population ZHANG Xie, *et al.*
- 308 Research on Evaluation Method of Equipment Maintenance Support Concept Based on the Elements PENG Tao, *et al.*
- 310 Research on Long-term Development Strategy to Deal with Meteorological Disasters for China's Weather Insurance
..... NIU Si-li
- 312 Analysis of the Value of Tourism Market of Shaanxi Folk Arts and Crafts Based on the Perspective of Sustainable
Development QIU Chun-ting
- 314 Construction of the Index System of Equipment Purchasing Performance Based on Balanced Scorecard
..... ZHANG Song, *et al.*
- 316 A Series of Studies on Benefit Analysis of Chinese Medical and Health Undertakings LI Min, *et al.*
- 319 Primary Exploration in Physical Form of Optesthesia Acquiring Color LIU Wen-dong
- 322 Analysis of Development Strategies for Chinese Sports Brand ZHENG Yong-cai
- 324 Exploration and Practice of Neurosurgery Nursing Performance Management MA Jian-fen
- 326 The Research of Warship's Dynamic Response under the Effect of Underwater Explosion of Torpedo
..... ZHENG Chang-yun, *et al.*
- 328 Exploration on Performance Appraisal System of Three-level Hospital GUO Hui, *et al.*